

Terms and Conditions:

- Bonus points are calculated based on each purchasing transaction on Toda.qa website and also at Toda store at Al Jaber Twin Tower, where purchase is identified based on Payment Gateway ID and Merchant/ Terminal ID, provided by Toda.
- The bonus points will be credited every 10th of the month, based on the posted transactions from the preceding months.
- All payment methods will be accepted to be rewarded (including e-wallet payment, Apple Pay, Google Pay, Samsung Pay etc.), with the bonus points calculation will be based on the card type being used for the transaction.
- There is no cash alternative to the campaign's rewards.
- QNB shall not be responsible or liable for any system failure, product variation, cancelation, additional fees incurred or service quality provided by Toda For Trading, or their tenants and/or its partners.
- QNB reserve the right for a final decision in case any discrepancy arises.
- QNB shall not be in breach of its obligations or otherwise be liable to continue this offer, as result of any "Force Majeure Event". "Force Majeure Event", in these terms and conditions, shall mean circumstances beyond the reasonable control of QNB including amongst other things, strikes and other industrial disputes, acts and regulations of any governmental or supra national bodies or authorities in any jurisdiction and any transport, port or air disruption, acts of God, hurricane, tornado, and other weather conditions, strike, lockout or other industrial disturbance, war, riot, sabotage, act of public enemy, terrorist act or gang violence, flood or other natural disaster. In such circumstances, QNB's obligation to the eligible persons shall automatically stand discharged without necessity to provide notice.
- QNB will be entitled on its sole discretion and without providing prior notice to change or modify or cancel any of the terms of this campaign or terminate it without liability, after obtaining MOC's approval.
- The terms and conditions are governed by the laws of the State of Qatar; and the Qatari courts shall have exclusive jurisdiction to hear and settle any dispute arising from or in relation whatsoever.
- All other terms and conditions shall refer to [Life Rewards Program Terms and Conditions](#).

الشروط والأحكام:

- يتم احتساب نقاط المكافآت الإضافية بناءً على كل عملية شراء تتم عبر موقع Toda.qa أو التطبيق، وكذلك في متاجر TODA، حيث يتم تحديدها بناءً على Payment Gateway ID و Merchant/Terminal ID المقدمة من الشريك (Toda For Trading).
- سيتم إضافة نقاط المكافآت الإضافية في اليوم العاشر من كل شهر، وذلك بناءً على العمليات المسجلة من الأشهر السابقة.
- سيتم احتساب المكافآت على جميع وسائل الدفع (بما في ذلك المحافظ الإلكترونية، Apple Pay، Google Pay، Samsung Pay وغيرها)، على أن يتم احتساب نقاط المكافآت بناءً على نوع البطاقة المستخدمة في العملية.
- يوجد بديل نقدي لمكافآت الحملة.
- لن يكون QNB مسؤولاً أو مُلزماً عن أي عطل في الأنظمة، أو تغيير في المنتجات، أو إلغاء، أو أي رسوم إضافية يتم تكبدها، أو جودة الخدمة المقدمة من Toda For Trading أو من قبل مستأجره و/أو شركائه.
- يحتفظ QNB بالحق في اتخاذ القرار النهائي في حال حدوث أي اختلاف أو نزاع.
- لن يُعد QNB مُخلاً بالتزاماته أو مسؤولاً عن الاستمرار في هذا العرض نتيجة لأي ظرف من ظروف القوة القاهرة. وتشمل "القوة القاهرة" الظروف الخارجة عن السيطرة المعقولة لـ QNB، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر: الإضرابات، النزاعات العمالية، القوانين أو اللوائح الحكومية أو الجهات العليا، اضطرابات النقل أو الموانئ أو الطيران، الكوارث الطبيعية مثل الأعاصير والعواصف، الظروف الجوية، الإضرابات أو الإغلاق الصناعي، الحرب، الشغب، التخريب، أعمال العدو العام، الإرهاب، العنف، الفيضانات أو أي كارثة طبيعية أخرى. وفي مثل هذه الحالات، تُعفى التزامات QNB تجاه العملاء المؤهلين تلقائياً دون الحاجة إلى إشعار مسبق.
- يحق لـ QNB، وفقاً لتقديره المطلق ودون إشعار مسبق، تعديل أو تغيير أو إلغاء أي من شروط هذه الحملة أو إنهائها دون أي مسؤولية، وذلك بعد الحصول على موافقة وزارة التجارة والصناعة (MOC).
- تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر، وتكون للمحاكم القطرية الاختصاص الحصري للنظر في أي نزاع ينشأ عنها أو يتعلق بها.
- تخضع جميع الشروط والأحكام الأخرى لبرنامج Life ريواردز.